



Dear Investors,

In relation to your investment in Manazel Al Mamlaka Fund, please be informed that we have signed a Heads of Terms agreement for the sale of the fund's sole asset (Radium Compound).

While this is a significant step towards liquidating the fund, please be advised that we cannot guarantee the successful closure of the sale process as of yet. The expected timeline for the sale and liquidation of the fund is not before six months. We would also like to inform you that we have stopped maintenance work on the compound in order to finalize the sale process, and if the sale process was not completed successfully, we will resume with the maintenance work.

We appreciate your understanding and continued support. Further updates will be provided as the sale progresses.

If you would like to inquire further, please contact the team of The First Investor at (+974 4448 8130 or tfiop@tfi.com.qa).

Thank you.

عزيزي المستثمر،

فيما يتعلق باستثماركم في منازل المملكة، نود إعلامكم بأنه تم توقيع اتفاقية بنود رئيسية لبيع الأصل الوحيد للصندوق (مجمع راديوم).

على الرغم من أن هذه خطوة هامة نحو تصفية الصندوق، إلا أنه يُرجى العلم أننا لا نستطيع ضمان إتمام عملية البيع بنجاح حتى الآن. الجدول الزمني المتوقع لإتمام عملية بيع الأصل وتصفية الصندوق قد تصل إلى ستة أشهر. و نود ابلاغكم أننا أوقفنا عملية الصيانة للمجمع لإتمام عملية البيع وإذا لم تتم العملية بنجاح سنستكمل حينها إجراءات الصيانة.

نقدر تفهمكم ودعمكم المستمر. وسيتم تزويدكم بتحديثات إضافية مع تقدم عملية البيع.

إذا كنت ترغب في معرفة المزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بفريق شركة المستثمر الأول على رقم 8103 4448 974+ أو البريد الإلكتروني tfiop@tfi.com.qa

شكراً لكم.